
Põltsamaa valla arengukava 2040 lisa 1 eelnõule esitatud muudatusettepanekud koos vallavalitsuse arvamusega 

 

Jrk nr Ettepaneku sisu ja põhjendus Esitaja Vallavalitsuse 

arvamus 

(16.09.2024) 

Põhjendus 

1.  Teen ettepaneku lisada Põltsamaa valla eelarvestrateegiasse 2025-2028, 

Põltsamaa spordihoonete (Felixhall ja Pisisaare) rekonstrueerimiseks, 2025. ja 

2026. aastatesse 30 000 eurot. Vajalik teostada jõusaali laiendus, valgustite 

vahetus jm tööd. 

S.M Ettepanekuga on 

arvestatud. 

Investeeringu 

katteallikana kasutada 

laenu. 

 

2.  Teen ettepaneku  Põltsamaa Valla eelarvestrateegia 2025-2028 muutmiseks 
järgnevalt: Suurendada eelarvestrateegia 2026. aasta rida 30 000 eur võrra. Antud 
summa läheks Kuningamäe mäesuusanõlvale paigutatava suusatõstuki soetamise 
omaosaluse katteks. 

I.E Ettepanekuga ei ole 

arvestatud. 

Projektitaotlust ei ole 

käesolevaks hetkeks 

esitatud. Kui projekt 

saab positiivse 

rahastamisotsuse, on 

võimalik omaosaluse 

kate eraldada 

reservfondist. 

Kuningamäe arendus 

tervikuna on 

strateegias kajastatud. 

3. 1

.

2

. 

Täiendada eelarvestrateegia seletuskirja selliselt, et investeeringuobjektid oleksid 

paremini lahti kirjutatud (näiteks tuua välja, et 2026. aastal kergliiklusteede 

rajamiseks ja projekteerimiseks planeeritud toetus 134 000 eurot on mõeldud 

Puurmani, Jõgeva mnt kergliiklustee ehitamiseks). 

Avalikult 

arutelult 

03.09.24 

Ettepanekuga on 

arvestatud. 

Eelarvestrateegia 

tekstiosa on 

täiendatud. 

 

4. 1

.

3

. 

Lisada eelarvestrateegiasse vahendid Puurmani pargi uuendamiseks. Avalikult 

arutelult 

03.09.24 

Ettepanekuga ei ole 

arvestatud. 

Investeeringu 

lisamiseks on vajalik 

kaardistada tööde 

maht (sh Adavere, 

Pajusi jt). Seejärel on 

võimalik tööd 

eelarvestada ja lisada 

Põltsamaa Halduse 

2025/2026. aasta 

eelarvesse. 

 


